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MÖTESANTECKNING Datum för mötet  
2023-12-12

Ev. diarienummer 
 

Mötesanteckning från Kvalitetsrådet för forskarutbildning 2023-12-12 

Närvarande: 
Anders Karlström, ordförande, FA  
Stefan Larson, vice FA och PA/Byggvetenskap 
Nina Wormbs, PA/ Humanistiska och samhällsvetenskapliga studier av teknik, vetenskap och 
miljö 
Ulla Mörtberg, PA/Mark och vattenteknik 
Mattias Höjer, PA/Planering och beslutsanalys 
Tina Karrbom Gustavsson, PA/Samhällsbyggnad: Management, ekonomi och juridik 
Hampus Berg Mårtensson, Doktorandrepresentant 
Cecilia Månson Blom, UA 
Per Olsson, forskarutbildningshandläggare 
Tobias Jensen, forskarutbildningshandläggare 

Frånvarande: 
Catharina Gabrielsson, PA/Arkitektur 
Yifang Ban, PA/Geodesi och geoinformatik 
Fredrik Gröndahl, ämnesrepresentant Industriell ekologi 
Katja Tollmar Grillner, PA/Konst, teknik och design 
Fariya Sharmeen PA/Transportvetenskap 
Eva Lassander, programhandläggare 

 

1 Mötet öppnas 
FA välkomnar alla till mötet. 

2 Föregående minnesanteckningar 
Läggs till handlingarna 

3 Beslut och meddelanden 
a) Inrättande av kurser och ändringar av kursplaner 

Mötet informerades om beslut gällande avveckling av FAK3121 och FAK3128 

Det hade inkommit en ansökan om inrättande av kurs inom avdelningen 
Samhällsplanering och miljö samt ansökan om att avveckla nio kurser inom Fastigheter 
och byggande. 

Mötet hade inga synpunkter om besluten eller ansökningar. 
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b) Fastställande av examinator och byte av examinator 

En ny examinatorlista ska fastställas som mötet fick ta del av. Det fanns inga 
synpunkter om listan. 

4 Info från FA 
 

Anders meddelade att han kommer kliva av uppdraget efter fem år som forskar-
utbildningsansvarig den 1 januari. Det är en bra tidpunkt i och med att mycket förändras 
för forskartubildningen och en ny FA kan vara med från start. Processen att utse en ny FA 
pågår. Vi passar på att tacka Anders för dessa fem år som han har innehaft uppdraget! 

5 Återkoppling från Forskarutbildningsutskottet 
Senaste mötet var den 8 november 

Det är oklart om hur FU kommer att se ut i framtiden efter 1 januari och om dessa möten 
kommer att finnas kvar eller hur upplägget kommer se ut. Troligen kommer de ligga under 
fakultetsrådet? Man inväntar även hur fakultetsnämndernas upplägg och arbete kommer 
att se ut. 
Det är en del frågetecken överlag hur arbetet med nämnder, utskott och andra råd 
kommer att arbeta eller hur dessa kommer se ut. Detta kommer att klargöras efter 
årsskiftet. 

Det finns en arbetsgrupp som har lämnat förslag på en ändring gällande 
tillgängliggörande av avhandlingarna. Förslaget är att korta ner den överhoppningsbara 
tiden under sommaren. Beslut är ej ännu taget. 

Även en arbetsgrupp som ska ta fram en vägledning för studieuppehåll. 

Internrevisionen har gjort stickprover inom forskarutbildningen och inriktat sig på bland 
annat ISP:er samt kurser. En rapport håller på att sammanställas 

Doktorandenkäten presenterades vilket var en ganska omfattande enkät. Återkommande 
frågor är vad som ska ske på skolnivå samt på KTH-nivå. 

Riktlinje om systematiskt kvalitetsarbete presenterades. Själva dokumentet har reviderats 
flertalet gånger. Just nu finns det ett förslag på ett dokument som ännu inte är spikat, men 
är nära till beslut. (Beslut om riktlinjerna skickades ut dagen efter detta 
kvalitetsrådsmöte).  
Bland annat kommer PA och prefekterna få en viktig roll i att dessa punkter genomförs. 
Programuppföljning kommer att ske vartannat år. Färre utvärderingar. 
 

 

Punkter som kommer lyftas på nästa forskarutbildningsutskott: 

Information om resursfördelning (rapport) 

Regelefterlevnad inom forskarutbildningen 

Pulsmätningen 

Fakultetsnämnderna 

Doktorandbyrån – forskarutbildningsadministrationen. (Kort information). 

Tips! Alla rapporter publiceras på webben. 
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6 Kvalitetsfrågor i forskarutbildningen (stående punkt) 
 

Mötet föreslår att det ska göras en sammanställning av redovisningarna av kollegiala 
samtal som har skett under året. Forskarutbildningshandläggarna tar på sig att 
sammanställa det som finns i mötesanteckningarna och sedan lägga upp det på lämplig 
plats så att programansvariga kan uppdatera med mer information vid behov. 

Det föreslås att det kunde vara intressant med en analys av hur forskarutbildningspotten 
upplevts fungera. 

Nina, i sin roll som PA och studierektor, har haft en workshop med doktorander, 
postdoktorer och juniora forskare om forskningsansökningar och karriärplanering som 
var lyckat och uppskattat bland doktoranderna.  

Mattias lyfte en kurs om hur man arbetar mot refereegranskare och med tidskrifters 
återkopplingar. 

Hampus påpekar att det finns ett stort intresse bland doktorander för att lära sig navigera 
den akademiska världen, bland annat hur det går till att ansöka om forskningsmedel etc.  

Diskussion fördes om att det skulle kunna vara möjligt att koordinera något liknande 
mellan programmen och ämnen då detta kan vara bra för alla doktorander att få ta del av 
liknande information. Frågan är om det skulle vara poänggivande eller ske som icke-
formella möten som kan vara minst lika uppskattade. 

Reflektion att det tar lång tid för ISP:arna att komma igenom systemet.. Det är en 
resursfråga, det är mycket att gå igenom i den individuella studieplanen, mycket arbete 
kring studieaktiviteten och finansieringen som ofta behöver uppdateras. 

Hur ser välkomnandet ut för nya doktorander, och hur arbetar alla med det? 
Doktoranderna får mycket information från flera olika håll och det kan vara förvirrande. 
Ett förslag är att diskutera detta på framtida mötena i form av en kvalitetsfråga. 

 

7 Övriga anmälda frågor 
Inga övriga frågor. 

8 Nästa möte 
Även om vi inte vet hur formen för dessa möten kommer att se ut i och med den nya 
fakultetsnämnden föreslog ändå vice FA att vi bokar in ett nytt möte i början av nästa år. 

Nästa möte blir därför torsdagen den 22 februari 2024 klockan 14.00. 

 

 

Anteckningar av 

Tobias Jensen 

2023-12-21 


	Mötesanteckning från Kvalitetsrådet för forskarutbildning 2023-12-12
	1 Mötet öppnas
	2 Föregående minnesanteckningar
	3 Beslut och meddelanden
	4 Info från FA
	5 Återkoppling från Forskarutbildningsutskottet
	6 Kvalitetsfrågor i forskarutbildningen (stående punkt)
	7 Övriga anmälda frågor
	8 Nästa möte


